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1. Aanleiding 

Door het lid Van Dijk (CDA) zijn op 14 januari Kamervragen ingediend over 

sportcomplexen die zonder extra geld uit de BOSA snel verouderen. 

2. Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd akkoord te gaan met de bijgevoegde beantwoording van 

deze Kamervragen en het verzenden ervan aan de Tweede Kamer. 

3. Kernpunten 
In de beantwoording van de Kamervragen wordt aangegeven dat: 

e Er al snel meer BOSA-subsidie was aangevraagd dan het beschikbare budget. 

Per 23 januari is er voor € 105,1 miljoen aangevraagd. 

« _ Het aanvraagportaal gesloten wordt op het moment dat er voor 155% van 

het subsidieplafond is aangevraagd. 

e _ De Subsidieregeling voor Verduurzaming van Maatschappelijk Vastgoed 

(DUMAVA) vanaf 2025 ook opengesteld wordt voor sportaccommodaties in 

eigendom van een amateursportorganisatie. Ook wordt ingegaan op de 

verschillen tussen beide regelingen. 

e _ Uit de Monitoring van RVO zal blijken hoe groot het aandeel is dat vanuit de 

DUMAVA bij de sport terecht komt. Ook wordt toegezegd de Kamer te 

informeren over welk deel van de DUMAVA tot aan Prinsjesdag 2025 is 

toegekend aan de sport. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

Op 22 januari hebt u de Tweede Kamer geïnformeerd over de stand van zaken 

met betrekking tot het aantal aanvragen van de BOSA-regeling. Dat heeft tot deze 

Kamervragen geleid. Politiek is meermaals het belang van de BOSA en het 

ongenoegen over het beschikbare budget en de taakstelling per 2026 benadrukt. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

Ook verschillende veldorganisaties hebben meermaals opgeroepen tot een 

verhoging van het budget. Eerder is aangegeven dat de taakstelling op de BOSA- 

regeling verstrekkende gevolgen heeft voor de opgave op het gebied van de 
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sportinfrastructuur. DUS-I communiceert sinds 9 januari wekelijks over de stand Datum 

van zaken m.b.t. de BOSA-aanvragen. Dit leidde eerder tot media-aandacht van 20 januari 2025 
het Algemeen Dagblad! Kenmerk 

4040844-1077921-SB 

c. Financiële en personele gevolgen 

N.v.t. 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

N.v.t. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

DUS-I, VRO, FEZ. 

f. Gevolgen administratieve lasten 

N.v.t. 

g. Toezeggingen 

U zegt toe de Kamer uiterlijk Prinsjesdag te informeren over welk deel van de 

DUMAVA 2025 in de praktijk tot op dat moment wordt toegekend aan de sport. 

h. Fraudetoets 

N.v.t. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

a. Motivering 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 

t Sportclubs staan voor megaoperatie, maar juist nu valt cruciale subsidie weg: ‘Slechte 
ontwikkeling’ | Voetbal | AD.nl: https://archive.is/yQa2p. 
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